



# PREMIUM U.S. BEEF

RESERVED FOR MIDDLE EASTERN MARKETS



## ONLY THE FINEST PRIME BLACK ANGUS

- USDA, HALAL CERTIFIED
- SUSTAINABLY, HUMANELY RAISED
- GRAIN FED, NUTRITIONALLY BALANCED
- SUPERIOR MARBLING AND TENDERNESS
- LOGISTICS AND FINANCING EXPERTISE
- PERSONALIZED, WORLD-CLASS SUPPORT

## FINALLY. A CONSISTENT, RELIABLE SOURCE FOR THE HIGHEST QUALITY U.S. BEEF

With so many large countries competing for U.S. beef, including China and the EU, smaller portions of the supply chain are available to Middle Eastern countries, resulting in higher prices, lower quality and unpredictable availability.

C)H AgriTrading takes the stress out of meeting the growing demand for Premium U.S. beef. As specialists in Middle Eastern agricultural commodities, we've leveraged our expertise to form strategic partnerships with progressive U.S. ranchers and processors committed solely to Middle Eastern markets.



### OUR FOUNDER/CEO

Richard Helling was raised on his family farm dating back over 100 years. This fertile setting is where he gained his respect for the global importance of farming and ranching.



### OUR COMPANY BRAND

Pronounced "C Quartercircle H, Richard's grandfather registered C)H as the family cattle brand over 100 years ago to honor this heritage.





# C)H

## لحم بقري أمريكي ممتاز

مخصص حصريًا لأسواق الشرق الأوسط



### أخيرًا، توفّر مصدر ثابت وموثوق للحوم البقر الأمريكية بأعلى جودة

مع وجود العديد من الدول الكبيرة التي تتنافس على لحوم البقر الأمريكية، منها الصين والاتحاد الأوروبي، تتوفر حصص أقل من سلسلة التوريد لدول الشرق الأوسط، ما يؤدي إلى ارتفاع الأسعار وانخفاض الجودة وعدم إمكانية التنبؤ بالتوافر.

تتولى شركة C)H AgriTrading مسؤولية تخفيف الضغط الناتج عن تلبية الطلب المتزايد على لحوم البقر الأمريكية الفاخرة. بصفتنا متخصصين في السلع الزراعية في الشرق الأوسط، استفدنا من خبرتنا لتشكيل شراكات إستراتيجية مع مربّي الماشية والمصنّعين الأمريكيين المتقدمين الملتزمين فقط بأسواق الشرق الأوسط.



### أفضل أنواع لحوم البقر من نوع بلاك أنجوس فقط

- حاصلة على شهادة الحلال ومعتمدة من وزارة الزراعة في الولايات المتحدة (USDA)
- تربية بطريقة إنسانية ومستدامة
- تغذية بالحبوب المتوازنة غذائيًا
- طراوة وتعريق دهني ممتاز
- خبرة لوجستية ومالية
- دعم مخصص عالمي المستوى



#### العلامة التجارية لشركتنا

سجل جد ريتشارد علامة C)H التجارية، التي تُنطق "سي كوارتر سيركل إتش"، كعلامة تجارية عائلية للماشية منذ أكثر من 100 عام لتقدير هذا التراث.

#### المؤسس/الرئيس التنفيذي لشركتنا

نشأ ريتشارد هيلينج في مزرعة عائلته التي يعود تاريخها إلى أكثر من 100 عام. هذا المكان الخصب هو المكان الذي اكتسب فيه احترامه لأهمية الزراعة وتربية الماشية على مستوى العالم.

# C)H

C)H AgriTrading, LLC | richard.e.helling@cquartercircleh.com | +01.612.840.8221 | cquartercircleh.com | in

